



By-Town Heritage Club
Club Héritage - Chapitre By-Town

Le texte français se trouve ci-dessous...

Please do not [REPLY](#) to this email. Contact us [here](#).



Happy New Year! Here's to a 2025 filled with good health, exciting adventures, and plenty of fun—whether you're traveling the world, spending time with family, or just enjoying a great cup of coffee (or a glass of wine!) with friends. We hope you all had a wonderful holiday season, filled with joy, love, and maybe a few too many cookies! We can't wait to see all of you at one (or more!) of the events we'll be hosting this year. Got a bright idea for something new? Let us [know](#)—we're always up for trying something

different. Thank you for sticking with us and making this club such a great place to connect, laugh, and create memories. Let's make 2025 our best year yet!

Welcome new members...

A hearty new year welcome to new member Hao Pan!

Ax fun!

Last chance to register for our first 2025 event... Join us for a fun-filled axe throwing event where precision meets excitement. No experience? No problem! It's all about laughter, friendly competition, and maybe discovering a hidden talent for hitting the bullseye.

Join us at [BATL Axe Throwing](#) on Wednesday, January 15 at 2:30 p.m. for a fun-filled two hours of axe throwing. After the fun, we'll gather at [Qaisars](#) on St. Laurent for dinner. The cost to join the Axe throwing is \$40 and you will pay for your own dinner (please note, the restaurant does NOT have a liquor license, but you can bring your own beer and wine to the restaurant!). If you want to join the fun, please send an [email](#) to register. Registration closes on January 5 so register now!



Dues are due!

A reminder that everyone's [membership in the Heritage Club](#) runs from January 1 to December 31 of each year. If you didn't renew your dues last fall, it's time to pay for 2025! Your \$20 membership gives you (and your partner/spouse) access to the member price on all our events, front of the line access to the events, voting privileges at the AGM, charity support nominations, and access to discounts at Johnson Insurance, Goodlife gym, HearingLife and others.

The discount membership at Goodlife, requires your paid membership status be on a list we provide to Goodlife the first week of each month. If you wish to receive your GoodLife discount you must pay your dues well in advance of your Goodlife renewal date.

Dues payment information is at the end of this newsletter. Or, if you wish to pay in cash, you can do so at the February lunch.



February lunch

There's still time to register for the February lunch. A member favourite, we'll be back again at the [Mandarin Buffet](#) on Hunt Club Road. If you will be joining us for the lunch on Thursday, February 6, please register via [email](#).

Annual report to the national executive



Each local Heritage Club chapter must send, in January of each year, an annual and financial report to the National Executive. The report covers member communication, events, charitable support, etc. This 'report card' is used by the national executive to decide awards and distribute the seed money they receive from Canada Post. One of the accomplishments we're graded on is member volunteer activity. If you volunteer in your community, please send an [email](#), by January 15, with information (organization(s), hours, etc.) about your volunteer activities. Please let us know how you are making a difference in your community.

That's all for this month! Happy 2025, be safe...

Your By-Town Heritage Club Executive



Bonne et heureuse année! Tous nos souhaits pour une année 2025 remplie de bonne santé, d'aventures palpitantes et beaucoup de plaisir - que ce soit en voyage, en compagnie de votre famille ou simplement en jouissant d'un excellent café (ou d'un verre de vin!) avec des amis. Nous espérons que vous avez passé de merveilleuses fêtes joyeuses, avec amour et peut-être

aussi un trop plein de biscuits! Nous avons bien hâte de vous revoir toutes et tous à un (ou plus!) des événements que nous organiserons cette année. Vous avez une idée brillante pour une sortie différente? [Dites-le nous](#) - nous sommes toujours en quête de nouveauté. Merci d'avoir été des nôtres et de faire de ce club l'endroit idéal pour connecter, rire et créer des souvenirs. Que l'année 2025 soit notre meilleure de toutes!

Bienvenue aux nouveaux membres...

Nous accueillons chaleureusement Hao Pan comme nouveau membre!

Lancer de la hache

C'est votre dernière chance de vous inscrire pour notre premier événement de 2025... Joignez-vous à une sortie de lancer de hache où la précision rencontre l'excitation. Sans expérience? Pas de problème! Visons le plaisir, la compétition amicale et peut-être la découverte d'un nouveau talent à frapper dans le mille. Le tout se passera au [BATL Axe Throwing](#), situé au 2615 ch Lancaster, suite 30, le 23 janvier de 15 h à 17 h. Ensuite, nous irons souper au restaurant [Qaisars](#) situé au 1531 boul St. Laurent. Votre coût pour la joute sera de 40 \$ et vous payez votre repas (notez que le restaurant n'a pas de permis d'alcool, mais vous pouvez apporter votre bière ou vin au restaurant!). Ça vous tente? Inscrivez-vous [par courriel](#) aujourd'hui! Les inscriptions ferment le 5 janvier; donc inscrivez-vous aujourd'hui.



Les cotisations sont dues!

Un rappel que votre adhésion dans le club Héritage est en vigueur du 1er janvier au 31 décembre de chaque année. Si vous n'avez pas renouvelé votre adhésion cet automne passé pour l'année 2025, il est temps de payer. Votre paiement de 20 \$ vous donne (et à votre partenaire) accès aux prix de membres à toutes nos activités, un accès de premier rang à nos activités, un droit de vote à la réunion d'assemblée générale annuelle et à nos soutiens caritatifs; vous obtenez aussi un rabais auprès des assurances Johnson, des gymnases Goodlife, les soins auditifs HearingLife et à d'autres.

Souvenez-vous que l'adhésion à prix réduit aux gymnases Goodlife exige que votre nom soit inclus dans la liste de noms que nous remettons à Goodlife en début de mois. Si vous désirez avoir votre réduction de coût à Goodlife, assurez-vous de payer votre adhésion au club Héritage bien avant votre date de renouvellement à Goodlife.

Les détails de paiement se retrouvent à la fin de ce bulletin. Ou vous pouvez payer en espèces comptant lors du dîner de février.



Dîner de février_

Il est encore temps de vous inscrire au dîner de février. Un favori de nos membres, nous nous rencontrerons au restaurant [Mandarin Buffet](#) sur le chemin Hunt Club ouest. Si vous voulez vous joindre à ce dîner le jeudi 6 février, veuillez vous inscrire [par courriel](#).

Rapport annuel à l'exécutif national_



Chaque chapitre local du club Héritage doit faire parvenir, en janvier de chaque année, un rapport annuel et financier à l'équipe exécutive nationale. Le rapport couvre les communications aux membres, les événements, l'appui caritatif, etc... Ce rapport permet à l'exécutif national de décider où allouer les prix de mérite et le capital d'amorçage reçus de Postes Canada. Un des critères du rapport est le montant de bénévolat fait par les membres. Si vous êtes bénévole dans votre communauté, veuillez nous le dire par courriel d'ici le 15 janvier et nous donner des détails quant à l'organisme, vos heures, etc... [Dites-nous](#) comment vous faites une différence dans votre communauté.

C'est tout pour ce mois-ci! Joyeux 2025; soyez prudent...

Votre équipe du club Héritage By-Town

PAYMENT INFORMATION FOR ALL EVENTS AND DUES

NOTE: Dues are \$20.00 per year to renew.

PREFERRED PAYMENT METHOD – E-transfers

- Please send an email to treasurer@bytownchapter.com with the following details:
- The reason for the e-transfer (annual membership fee, specific activity)
- The amount of your e-transfer
- Your name and membership number

ALTERNATE PAYMENT METHOD – By Cheque:

- PLEASE NOTE WE DO NOT ACCEPT POST-DATED CHEQUES FOR ANY PAYMENT
- Please send an email to treasurer@bytowndchapter.com noting you would like to attend the event, or are paying your dues, and will be paying by cheque
- Make cheque out to 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' and mail to:

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

**INFORMATIONS DE PAIEMENT POUR TOUS LES ÉVÉNEMENTS ET
COTISATIONS**

Note : Le coût de la cotisation est de 20 \$ par année.

MÉTHODE DE PAIEMENT PRÉFÉRÉE – Virement électronique (« e-Transfer »)

- Envoyez un courriel avec les détails suivants
à treasurer@bytowndchapter.com :
- la raison de la transaction (cotisation annuelle, activité spécifique)
- le montant de votre virement électronique
- votre nom et numéro de membre

MÉTHODE ALTERNATIVE DE PAIEMENT – Par chèque :

- VEUILLEZ NOTER QUE NOUS N'ACCEPTONS PAS LES CHÈQUES POSTDATÉS POUR TOUT PAIEMENT
- Envoyez un courriel à treasurer@bytowndchapter.com en indiquer que vous nous faites parvenir un chèque par la poste pour payer votre cotisation ou votre activité
- Faites votre chèque libellé à 'BY-TOWN HERITAGE CLUB' et le faire parvenir à :

CHRISTIANE TAILLEUR
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5



Copyright © 2020 By-Town Heritage Club All rights reserved.

Our mailing address is:
HERITAGE CLUB (By-Town Chapter)
74 RUE MARLENE-GOYET
GATINEAU QC J8P 6Z5

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).